

## Crysler's Citizen Committee

Meeting held on the Feb 7/11  
At the Centre de santé de l'Estrie

### Thought of the Day:

We are working together in a positive way to better our community. If we have a positive approach we will be stronger and we shall succeed. We want to promote and develop a "Sense of Community".

### Presence

Denise Bourdeau  
Lorraine Bourdeau  
Mike Lapp  
Jean Larocque  
André Lavictoire  
Elaine Lavictoire  
Jean-François Pagé  
Martine Provost  
Simone Quesnel

Motivated absence : Alphonse Lafrance  
Heather Hull

Minutes from the last meeting held on the 7 th of February 2011

Follow up on the given tasks at the last meeting

Denise stressed the importance of the responsibility of giving notice when they cannot attend a meeting. Also mentioned the importance of making sure that the meeting room is clean when we leave.

Andre, Mike, Jean and Elaine reported on the meeting with the Chrysler Community Center. All agreed that the meeting was a success and the Center was positive towards our plan of action. They will include the committee on their questionnaire, handout and Web Site.

The committee agreed to participate in the Meet and greet on Feb 17/11 at 6:30 pm and a pamphlet for handout should be made.

Andre, Mike and Jean reported on the meeting with the Finch Township. All agreed that the meeting went well and that Council showed interest and approval. They agreed to purchase and would see about getting the trail land from Hybrets to the boundary rd.

## Comité de citoyens de Crysler

Réunion tenue le Fev 7/11  
Au Centre de santé de l'Estrie

### Pensée du jour

Nous travaillons ensemble dans une approche positive afin d'améliorer notre communauté. Si nous maintenons une telle approche nous serons plus fort ensemble et nous saurons réussir. Nous tenons à développer « un sens de communauté »

### Présences

Denise Bourdeau  
Lorraine Bourdeau  
Alphonse Lafrance  
Mike Lapp  
Jean Larocque  
André Lavictoire  
Elaine Lavictoire  
Jean-François Pagé  
Martine Provost  
Simone Quesnel

Absence motivée : Alphonse Lafrance  
Heather Hull

Minutes de la dernière réunion tenue le 7 Fevrier 2011

Suivis aux tâches données

Denise a insisté sur l'importance de la responsabilité des membres de donner le préavis quand ils ne peuvent pas assister à une réunion. Aussi mentionné l'importance d'assurance que la pièce de rencontrant est propre quand nous partons.

Andre, Mike, Jean et Elaine ont annoncé sur la réunion avec le Centre Communautaire. Tous bien entendu que la réunion était un succès et le Centre étaient positifs vers notre plan d'action. Ils incluront le comité de la questionnaire et du Site Internet.

Le comité bien entendu pour participer au fait de Rencontrer et Accueillir le février 17/11 à 18h30 et une brochure pour la documentation devrait être faite.

Andre, Mike et Jean ont annoncé sur la réunion avec le Finch Township. Tous bien entendu que la réunion est allée bien et ce Conseil ont montré l'intérêt et l'approbation. Ils bien entendu et s'occuperaient de l'accomplissement du terrain de piste de Hybrets à la

Lorraine complimented Mike on his presentation.

Elaine reported on the communication with South Nation Conservation. Naomi Langlois Anderson will be representing the S.N.C. and is willing to attend our meetings.

She also informed us that the Reveler family has donated 100 acres of land to S.N.C. for a park and/or bird sanctuary.

The committee agreed that a meeting with Naomi should be set up.

She also informed us that Dave Armstrong would be willing to donate some land along the river for the rail. The committee thought that S.N.C. should be approached on this.

Jean-Francois presented the committee with a draft Terms of Reference. He explained in detail all steps of reference. All agreed with it and made comments and suggestions.

Mike had concerns about people that were interested in the committee and wanted to make inputs.

Jean talked to us about historical information and will do more research about it.

#### Distribution and description of tasks Next meeting

- Martine will call Therese about business cards
- Andre, Jean and Mike willing to make presentation at S.N.C. when requested.
- Andre, Jean and Mike to attend the Finch Township meeting Feb 9 & 22/11
- Jean to work on the Franco Ontario Patrimoine
- All members were requested to attend the Crysler Carnival "Meet & Greet" event on Thursday Feb 17<sup>th</sup>.

Adjournment : by Elaine

Second by Mike

Next Meeting March 07/11

#### rue Boundary

Lorraine a complimenté Mike sur sa présentation. Elaine a annoncé sur la communication avec le Sud La Nation Conservation Naomi Langlois Anderson représentera S.N.C. est disposé assister à nos réunions. Elle nous a aussi informés que la famille Reveler a donné 100 acres de terrain à S.N.C. pour le sanctuaire d'oiseau et un parc.

Le comité bien entendu qu'une réunion avec Naomi devrait être montée.

Elle nous a aussi informés que Dave Armstrong serait heureux de donner un terrain le long de la rivière pour la piste. Le comité a cru que S.N.C. devrait y être abordé.

Jean-Francois a présenté au comité des Termes de Référence .Il a expliqué en détail tous les pas de référence. Tous l'ont approuvé et ont fait des commentaires et suggestions

Mike avait des inquiétudes des gens qui se sont intéressés au comité et ont voulu faire des contributions.

Jean nous a parlé des informations historiques et fera plus de recherche avec cela.

#### Distribution et description des tâches données

- Martine appellera Therese pour des cartes d'affaire
- Andre, Jean et Mike pour faire la présentation à S.N.C.
- Andre, Jean et Mike pour assister à la Commune de Finch et se rencontrant le février 9/11
- Jean pour travailler Franco Ontario Patrimoine
- Tous les membres ont été demandés d'être présent le Carnaval Crysler "Rencontrent et Accueillent" l'événement jeudi, le 17 février

Ajournement : par Elaine

Secondé par Mike

Prochaine Réunion Mars 07/11